

# MANSORY

AUTOMOTIVE & LIFESTYLE

TRAVELING

## WELCOME TO AFRICA

SAFARIS & LODGES

INTERVIEW WITH

## MICKEY ROURKE

"I'VE MADE MORE MISTAKES  
THAN ANYONE ELSE."

NAUTICA

## 20M CLASS

YACHTS

ART

## FASHION 4 FLOORS

WHEN RUGS TURN  
HAUTE COUTURE





# Yucca Lounge

## Shanghai

Es hat eine winzige Cocktail-Lounge auf der dritten Etage des Sinan Mansions in Shanghai eröffnet. Das Gebäude ist gleichzeitig das Hauptquartier des Yucca-Schöpfers, Australian-Greek-Chefs und Restaurant-Eigners David Laris. So befindet sich die Lounge mit den drei edlen Restaurants (Funky Chicken, Fat Olive, 12 Chairs) unter einem Dach in guter Gesellschaft. Die Inneneinrichtung der Yucca Lounge wurde von Lime 388 (Shanghai) designet, das von den in Paris aufgewachsenen

Thomas Dariel und Benoit Arfeuillere geführt wird. Das moderne mexikanische Ambiente erinnert gedanklich an

Künstler wie Salvador Dali, Diego Rivera und Frida Kahlo.

Religiöse Symbole wie Kerzen und katholische Kreuze zieren die aufwändigen Mosaiken des Fußbodens. Ein breites Spektrum an Tequila-Cocktails gewährleistet flüssige Gaumenfreuden in mexikanischer Tradition.



*A tiny cocktail lounge on the third floor of the Sinan Mansions in Shanghai has been opened. The building functions as the headquarter of the Yucca creator, Australian geek chef and restaurant owner, David Laris. Here, the lounge is in good company with the three prestige restaurants (Funky Chicken, Fat Olive, 12 Chairs).*

*The interior furnishings of the Yucca Lounge were designed by Lime 388 (Shanghai), which is directed by Thomas Dariel and Benoit Arfeuillere who grew up in Paris. The modern Mexican ambience is reminiscent of artists such as Salvador Dali, Diego Rivera and Frida Kahlo. Religious symbols, such as candles and catholic crosses, adorn the elaborate floor mosaics. A large selection of Tequila cocktails guarantees liquid pleasures for the palate, traditionally Mexican of course.*